
 
                                                                       Poznań, dnia 13.12. 2016 r. 
 
 

Halina Owsianna 
Klub Radnych Zjednoczona Lewica 
 
 
                                                
                                                 Pan Jacek Jaśkowiak 
                                                 Prezydent Miasta Poznania 
 
 
                                              INTERPELACJA 
 
 
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 
 proszę o odpowiedź, czy Urząd Miasta przewiduje dofinansowanie mieszkańców,  
 
którzy zdecydują się na usuwanie azbestu ze swoich budynków. 
 
Pragnę podkreślić, że osoby, na których ciąży taki obowiązek będą zmuszone 
 
 do ponoszenia poważnych kosztów związanych z nowymi pokryciami dachowymi.  
 
Często będą to bardzo wysokie koszty, a czasem kwoty nie do udźwignięcia  
 
zwłaszcza dla osób starszych i samotnych. 
 
 
                                                              
                                                                                Z wyrazami szacunku   
  
                                                                                         Halina Owsianna 
 
 


